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Bijlagen 
 
 
Ontwerp besluit 
Kennisnemen van de beantwoording van de artikel 45 vragen over ‘ontwikkelingen eventvoorziening’. 
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Inleiding 
De fractie van D66 heeft op 2 februari 2024 schriftelijke vragen gesteld over ‘ontwikkelingen 
eventvoorziening. Dit naar aanleiding van de raadsbrief van het college van 25 januari, waarin het proces 
van hoger beroep door The Wave wordt toegelicht.  In deze raadsbrief wordt een reactie gegeven op 
deze schriftelijke vragen. 
 
Kernboodschap 

1. Is het college met ons van mening verder uitstel van de realisatie van een eventvoorziening kan 
leiden tot het uit beeld raken van Zwolle als locatie voor evenementen?  

Antwoord: Het college ziet het risico dat Zwolle uit beeld kan raken als regio en stad voor 
evenementen. Het college werkt met urgentie aan een nieuw voorstel. Dit voorstel wordt zoals 
afgesproken in kwartaal 2 van 2024 aan uw raad voorgelegd. 
 
2. Kan het college aangeven wat als snelst mogelijke tijdspad wordt gezien bij een succesvolle 

verkoopprocedure? 
Antwoord: Dat is op dit moment niet mogelijk, zonder te speculeren. De doorlooptijd van de 
procedure is mede afhankelijk van de op te stellen verkoopstrategie en de keuzes die hierin worden 
gemaakt. Het college neemt  daarin onder andere  de planning mee die een dergelijke procedure en 
strategie vragen. 
 
3. Zijn er redenen om – op basis van de uitkomst van de afgelopen verkoopprocedure – de ambities 

die zijn benoemd aan te passen voor het vervolg? 
Antwoord: Het college heeft de doorlopen verkoopprocedure geëvalueerd. Deze is eind februari aan 
uw raad overgedragen. Deze evaluatie geeft een aantal conclusies en aanbevelingen die mogelijk 
leiden tot aanpassingen voor het vervolg. Deze keuzes zijn onderdeel van het voorstel voor het 
vervolg. 

 
4. Wordt er door het college nagedacht over tijdelijke mogelijkheden voor evenementen, zowel op 

de heel korte termijn als wanneer het langer zou duren voor er duidelijkheid is? Zo ja, waar denkt 
het college dan aan? 

Antwoord: Het college denkt mee en faciliteert waar mogelijk evenementen op alternatieve locaties. 
Voorbeelden hiervan zijn het besluit om het IJsbeeldenfestival dit jaar te faciliteren op de 
oorspronkelijke locatie. In de wetenschap dat het niet eenvoudig is een locatie te vinden, wordt in 
gezamenlijkheid met het IJsbeeldenfestival onderzocht welke mogelijkheden er zijn dit festival in 
Zwolle te houden.  Daarnaast vindt een aantal organisatoren haar weg naar bestaande alternatieve 
locaties, zoals recent de XXXL Platenbeurs en de paraview spirituele beurs in de WRZV-hallen. In 
de stad is een aantal bestaande locaties geschikt voor evenementen (Lumen, Buitensociëteit) en 
ook in de Spoorzone wordt er soms een evenement gehouden. Vooralsnog zijn dit de locaties die 
beschikbaar zijn voor evenementen. Een soortgelijke plek als de IJsselhallen is niet beschikbaar, 
zeker qua schaal en grootte niet. Op dit moment overweegt het college geen aanvullende 
maatregelen of locaties voor tijdelijke mogelijkheden. Dit omdat er geen geschikte potentiële locaties 
beschikbaar zijn of geschikt te maken zijn. Wanneer er initiatieven of ideeën vanuit de markt en/of 
organisatoren zijn of komen zal het college met een positieve houding onderzoeken of een dergelijk 
initiatief haalbaar is. 
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Openbaarheid 
Deze nota is openbaar. 
 
 
Burgemeester en wethouders van Zwolle, 
 
 
burgemeester, Peter Snijders 
 
secretaris, Dick Emmer 


